























COMPANY PROFILE

Khmer Foods Group (KFG) was founded in 1994 by Oknha Savuth Kim. The company was first opened as a small rice shop serving only a small community in the eastern part of Phnom Penh. Today, KFG emerges to be one of the largest rice producers and exporters in Cambodia. KFG has a rice mill in Kampong Speu Province, paddy dryer, and brown rice mill in Battambang Province.

KFG supplies rice to a diversified clientele, from industrial users to end consumers overseas. We are always expanding our markets and improving our business processes to meet the highest customer satisfaction with our company.

公司简介

高棉食品集团有限公司(KFG)是由黄北海先生(Oknha Savuth Kim)在1994年创立的。公司最初是作为金边东部一个小区的大米店铺开业,如今KFG已成为柬埔寨最大的大米生产商和出口商。KFG在磅士卑省拥有碾米厂,在马德望省拥有水稻烘干机和糙米厂。

KFG向多元化的客户提供优质大米,从工业用户到海外最终消费者。 公司一直在扩大市场和改善业务流程,以满足客户的最高满意度



OUR VISION

Our vision is to serve Cambodian Rice to families worldwide.

MISSION STATEMENT:

Our mission is to become the preeminent marketer of wholesome Cambodian rice on a global basis through high-test standards of quality management system with clear and transparent work rules in the most ethical and professional manner.

We aim to achieve our mission by:

- . Constantly achieving operational excellence
- . Being a challenging and attractive place to work at

QUALITY POLICY:

• Provide customers with high quality products and services which meet and exceed the requirements.

• Operate the business to the standard required by ISO 9001:2015, BRC, and HACCP/GMP.

• Promote the culture of continual quality improvements and the philosophy of getting things "right the first time".

• "Quality", the root of KFG success is maintained through the hard work of the entire team. We pride ourselves on our high-quality products, recognized and accepted by all of our customers.



我们的愿景:

我们的愿景是为世界各地的家庭提供柬埔寨优质大米。

使命宣言:

我们的使命是在全球范围内,通过最高质量的质量管理体系,以最道 德和专业的方式,制定明确和透明的工作规则,成为柬埔寨有益健康 大米的卓越营销者。

我们实现使命的目标通过:

. 不断实现卓越运营

.作为一个充满挑战和吸引力的工作场所。

质量政策:

为客户提供满意或者超越需求的高质量产品和服务。 使业务达到ISO 9001:2015, BRC和 HACCP/GMP的标准需求。 持续改进质量的文化和"第一次做对"的理念。

"质量" 是高棉食品集团通过整个团队的辛勤工作来维持的成功的基础。我们的高质量产品能够得到所有客户的认可和接收是我们的骄傲。



PRODUCTS





KROYA Premium Phka Romdoul Rice 2 kg, 5 kg, 10 kg, 18 kg, 20 kg KROYA Select Jasmine Rice 5 kg, 20 kg



KROYA Red Jasmine Rice 1 kg



KROYA Brown Jasmine Rice 1 kg



BUDDHA Premium Phka Romduol Rice 5 kg, 20 kg

LOTUS Premium Phka Romduol Rice 10 kg, 18 kg

PEONIES FLOWER Premium Phka Romduol Rice 25 lbs



PANDA Long Grain White Rice 20 kg





PANDA Premium Phka Romduol Rice 20 kg

HAPPY FISH Premium Phka Romduol Rice 1 kg

FRAGRANT RICF

hka Romduol (Phka Malis)

has won World's Best Rice Awards for 2012 and 2013 at TRT World Rice Conferences in Bali and Hong Kong, respectively. With its long lasting natural aroma and tender texture after cooking, Phka Malis has not only won the awards but also won the consumers' heart with its sales volume increased year-on-year.

Phka Malis has only one crop per year. Being planted in May, it is harvested in October/November, which is the best period to procure Phka Malis rice at the most competitive price.

S en Kra Oub (SKO) is the three-month fragrant crop harvested twice or thrice per year. It has uniformed long slender kernels, a distinctive aroma, and sticky when cooked many consumers, especially in Asia, prefer Sen Koa Our to Phka Malis, for its greater stickiness when cooked.

NON-FRAGRANT RICF

ong Grain White Rice

✓ is globally grown including Cambodia. Cambodia produces 2 to 3 crops of Long Grain White Rice every year. The main crop, which is of the highest quality, is harvested in February/March. With its rich soil and good weather condition along the state-of-the-art milling technology, Cambodia's Long Grain White rice quality is widely accepted on the global market.



香米类:

茉莉香米分别在巴厘岛和香港的TRT世界稻米大会上荣获2012年和2013 年世界最佳大米奖。凭借其悠久的自然香气和烹饪后的质感,茉莉香 米不仅赢得了奖项,而且赢得了消费者的心,销量一年比一年增大。 茉莉香米每年只有收获一次。在5月份种植,10月/11月收获,这时候是 以最具竞争力的价格获得茉莉香米的最佳时期。

SKO香米是一个为期三个月的芳香品种,每年收获两或三次。它有均匀 细长的粒仁,独特的香气,煮熟时粘稠。相比茉莉香米,许多消费者 尤其是亚洲人更喜欢SKO香米,由于它烹饪时的粘性更大。

非香米类:

长粒白米在全球都有种植,包括柬埔寨。

柬埔寨每年生产2至3次长粒白米。长粒白米主要收获时间也就是质量 最好的时候为2月/3月。由于柬埔寨的土壤肥沃,气候宜人与最先进的 研磨技术相结合,柬埔寨长粒白米的质量在全球市场上被广泛客户接 受。



ADDRESSES

KHMER FOODS GROUP CO., LTD | 高棉食品集团有限公司 PHNOM PENH OFFICE:

No. 176, Commercial Street, Sangkat Chak Angre Ler Khan Mean Chey, Phnom Penh, Cambodia.

MILLS LOCATIONS ON MAP:



PADDY DRYER AND RICE MILL:

No. 9021 National Road 3, Preah Nipean, Kong Pisei, Kampong Speu, 5305, Cambodia.

稻谷烘干机和碾米厂

柬埔寨磅士卑省3号公路9021号

PADDY DRYER AND BROWN RICE MILL:

No. 972 National Road 5 Kouk Trab, Ta Meun, Thma Koul, Battambang, Cambodia.

稻谷烘干机和碾糙米厂:

马德望省5号公路323号

CONTACT DETAIL/联系方式

Email : sales @khmerfoods.com Call Phone : +855(0)89 222 017/ +855(0)89 222 011 Website : www.khmerfoods.com

